
 

Dagsorden og referat Dato: 18-03-2025 Tid: 17.00 Sted: Ribe Fritidscenter, Klublokalet 

Emne: Bestyrelsesmøde Deltagere: 
Thomas, Knud, Henrik, Peter, Morten og Søren. 

 

 

Punkt Emne Referat 
(Input, konklusioner og beslutninger) 

1 Evaluering af generalforsamling 2025 Det var en god rundvisning og en vel afholdt generalforsamling med et flot fremmøde af 43 medlemmer. 

2 Fordeling af poster og udvalg Hjemmesiden er opdateret med poster og udvalgsposter 

3 Ungdomstrænere i den kommende sæson Vi skal have undersøgt om Lauge har lyst til at fortsætte. Mikkel vil også gerne deltage i det. Knud taler med 

dem. 

4 Klubtur til WTT Lørdag den 23. august 2025. Europe Smash i Malmø (https://worldtabletennis.com/description?artId=4513). 

5 Klublokale / multisal Vi vil gerne have lavet en samlet prioriteret liste over mangler begge steder. Knud er tovholder på Multisalen & 
Søren er tovholder på klublokalet. Peter er tovholder på kælderen. 

6 Bordtennis Netværk Syd Intromøde har været afholdt, og det er tiltænkt, at disse møder skal bruges til input til Bordtennis DK. Der var 

positive tilbagemeldinger på det, og rigtig mange foreninger er med på det. 

7 Kørepenge Der gives kørepenge til divisionsholdet. Der kan gives kørepenge til andet, men det vil i hvert tilfælde skulle 

vurderes i bestyrelsen. 

8 Sommerferiesjov Det er i ugerne 27-32. Klubben skal selv stå for alt. Henrik bliver tovholder på det, og han undersøger om det er 

noget for klubben. 

9 Evt. Liste over sponsorer ønskes lavet. 

26. april er der klubmesterskab. 

RFC har 50 års jubilæum i 2025. Bent Hansen har lovet at lave et skriv fra klubben til et jubilæumsskrift. Der er 

jubilæumsfest den 4. oktober. Nærmere følger. 

2-mandsstævne hos DGI den 3. maj. 

Samtræning mellem ungdom og seniorer fungere godt om mandagen. Skal vi kigge på, om vi også skal bruge 

ungdomsspillere på seniorholdene. 

Kidsmasters har vi fem med. 



SFO turnering er kommet i gang på Riberhus Privatskole. 

Bordtennis DK afholder årsmøde og generalforsamling. Knud er tilmeldt for RibeBTK. 

Vi vil gerne have gang i klubshoppen på SW. Vi vil gerne have et statusmøde med SW inden for kort tid. 

Der skal sendes information til medlemmerne om OK sponsor. Knud tager sig af den. 

Netværk Erhverv Ribe vil vi gerne holde et arrangement for. Henrik er tovholder på den. 

Knud indkalder til næste møde. 

 


